
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Roland Gustbée (M) 

Ändring i regelverket kring glasögonbidrag 

för barn och konsekvenser det har fått 

Alla barn i Kronoberg har rätt till glasögonbidrag om 800 kr. Tidigare drogs vad 

jag förstår bidraget av direkt på glasögonens pris och optikern skötte sedan 

inskickande och redovisning till regionen. Från och med 1 juli 2020 ska istället 

den som köper glasögonen själv skicka in blankett för utbetalning av 

glasögonbidraget. Blanketten ska vara ifylld av optiker och skickas in 

tillsammans med kvitto på köpet.1  

 

Jag har blivit kontaktad av familjer som nu på grund av de nya reglerna har 

svårt att få glasögonköp till barnen att gå ihop ekonomiskt. Särskilt svårt är det 

för familjer med flera barn som behöver glasögon. Det är många som inte har 

råd att ”ligga ute” med 800 kr eller mer tills det att bidraget betalats ut. 

 

Med anledning av ovanstående undar jag nu : 

▪ Varför genomfördes ändringen ? 

▪ Gjordes någon konsekvensanalys innan beslutet fattades ? Om ja – vad 

visade den ? Om nej – varför inte ? 

▪ Kan du Roland Gustbée (M) tänka dig att inför arbetet med taxor och 

avgifter för hälso- och sjukvården 2022 se över möjligheten till ett 

system där vårdnadshavare inte behöver « ligga ute » med 800 kr i 

väntan på återbetalning av bidrag för barnens glasögon? 

▪ Hur många glasögonbidrag för barn har Region Kronoberg betalat ut de 

senaste 5 åren ? 

 

Helen Bengtsson (S)  
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